

5D4N

# EXPLORE BKK + AYUTTHAYA & KANCHANABURI



Upd: 4 Mar 2026

TC: THBKK-5DKAN-TG

## DAY 1 SINGAPORE → BANGKOK - AYUTTHAYA (MOB/D)

Assemble at airport for your flight to Thailand Bangkok. Upon arrival, transfer to Ayutthaya (estimate 2hrs drive) for visit:

📍 **Bang Pa-In Royal Palace** - also known as the Summer Palace, is a palace complex formerly used by the Thai kings.

📍 **Japanese Village or Wat Phra Mahatat**

(Note: If by TG404 noon flight arrival will Not visit Bang Pa-In Palace and Japanese Village as time permitted. But will replace to visit Wat Phra Mahatat and Wat Chaiwatthanaram.)



📍 **Bang Pa-In Royal Palace**

Hotel: Ayutthaya Centara hotel or similar

## DAY 2 AYUTTHAYA - KANCHANABURI (B/L/D)

Today proceed to Kanchanaburi (estimate 1hr drive) for the following sightseeing;

📍 **Kanchanaburi Safari Park include Giraffe feeding with sightseeing bus** – hop on into safari park bus, witness wild animals. The amazing experience is the giraffe feeding, get a chance to closely feed the friendly giraffes and many wild animals.  
(Note: Exclude Jeep Safari)

📍 **CHAN Nature Café Kanchanaburi** – A charming spot that blends tranquility and beauty. The café offers a picturesque setting, perfect for photos. What makes it unique is the cactus farm at the back, featuring domes with various cactus varieties for a visually captivating experience.

📍 **Skywalk Kanchanaburi City** – It was built along the Kwae Yai River. Culminating at 12m high, it offers a superb panoramic view of the river and the mountains with the great Buddha of Wat Tham Khao Laem in focus.

📍 **Kanchanaburi JJ Green Market**

📍 **Kanchanaburi Walking Street**

Hotel: Kanchanaburi Royal River Kwai hotel or similar

## DAY 3 KANCHANABURI (B/L/D)

Today proceed for the following sightseeing;

📍 **Kanchanaburi JEATH War Museum** – Small museum displays photographs and illustrations narrating the living condition of prisoners of war (POWs) during that cruel time.

📍 **Mallika Ancient Village** – An ancient village where you can experience traditional Thai culture, including wearing a traditional costume and having lunch.

📍 **Wat Tham Suea** - Also known as Tiger Cave Temple. It's a sacred site that's known for its tiger paw prints, tall Buddha statues, and challenging staircase. (Included cable car ride)

📍 **Wat Mettadhamma Pothiyarin**



📍 **Wat Tham Suea**

Hotel: Kanchanaburi Royal River Kwai hotel or similar

## DAY 4 KANCHANABURI - BANGKOK (B/L)

After breakfast and check-out hotel at Kanchanaburi. Then drive back to Bangkok check-in hotel.

📍 **Bangkok Night Market** - Either Jodd Fair or One Ratchada Night Market. You may having dinner with own expenses in night market.



📍 **Bangkok Night Market**

Hotel: Bangkok Pure Eleven Pratunam hotel or similar

## Tour Highlights



### BANGKOK & AYUTTHAYA

- ✓ Bangkok Night Market (Jodd Fair or One Ratchada Night Market or etc)
- ✓ Ayutthaya–Bang Pa-In Royal Palace
- ✓ Ayutthaya Japanese Village
- ✓ Ayutthaya Wat Phra Mahatat

### KANCHANABURI

- ✓ Kanchanaburi Safari Park (Include Giraffe feeding & sightseeing bus and show)
- ✓ CHAN Nature Café 's Kanchanaburi
- ✓ Skywalk Kanchanaburi City
- ✓ Kanchanaburi JJ Green Market
- ✓ Kanchanaburi Walking Street
- ✓ Kanchanaburi JEATH War Museum
- ✓ Mallika Ancient Village– Experience Traditional Thai culture and Thai costume
- ✓ Wat Tham Suea (Tiger Cave Temple)
- ✓ Wat Mettadhamma Pothiyarin



Refer to itinerary

## What's Included

- Return economy air ticket by Thai Airways (TG)
- 04 nights hotel stay based on twin sharing
- Meals provided as per itinerary
- Tour are conducted in English
- Admission fee as per itinerary

## Remarks

- Sequence of itinerary is subject to change without prior notice.
- In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to the English version itinerary.
- Images feature dare for provisional purpose only.
- The sequence of the itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator and flight schedule is subject to airline in use.
- We reserve the right to alter the sequence or change or amend the itinerary if necessary with or without notice especially some sightseeing are based on seasonal with no guarantee.
- All flight and hotel are subject to final confirmation.
- \*Term and conditions apply.
- Package Excludes: Airport Taxes & fuel charges, Driver & Guide Tipping, TL Tipping (if any), Personal Travel Insurance, Travel Visa (if any), Incidental bill or other personal expenses etc

## DAY 5 BANGKOK → SINGAPORE (B)

After breakfast and check-out hotel, departure to Bangkok airport for your flight back to Singapore. Your tour ends with memories of a truly delightful holiday with WTSTravel.



📍 **Kanchanaburi Safari Park**

# WTS travel

TA 00637

CALL US NOW  
6466 8558



wtstravel.com.sg



+65 9116 6994



WTS Travel

SCAN FOR  
WEB PAGE



5天4晚

# 探索“曼谷+大城府+北碧府”之旅



Upd: 4 Mar 2026



TC: THBKK-5DKAN-TG

## 第1天 新加坡 → 泰国曼谷 - 大城府 (机上用餐/晚餐)

今天搭乘飞机前往泰国曼谷，抵达后专人接机，驱车前往大城府(大约两小时车程)，后参观大城府景点如下：

● **大城府邦芭茵皇宫** - 又名夏日避暑皇宫，是泰国国王以前使用的宫殿建筑群。

● **大城府日本村或大城府玛哈塔寺**

(注: 若乘搭TG404中午航班曼谷, 时间限制所以不会参观邦芭茵皇宫及日本村。不过将会参观玛哈塔寺和柴瓦塔那兰寺。)



酒店: 大城府 Centara Ayutthaya 酒店或同级

## 第2天 大城府 - 北碧府 (早/午/晚餐)

早餐后退放，驱车前往北碧府(大约一小时车程)，参观以下景点：

● **野生动物园** - 乘搭园内巴士游览野生动物，园区内含有多种野生动物，更有趣的是您可体验“喂食长颈鹿”，近距离喂养友好的长颈鹿和许多野生动物。(备注: 不包括园内吉普车乘搭)

● **CHAN Nature Café 仙人掌咖啡馆** - 是一个迷人的地方，咖啡馆周围环境优美，风景如画，为游客带来视觉享受。这家咖啡馆真正独特的地方是位于后面的仙人掌农场，为这个地方增添了有趣的气氛。农场设有各种仙人掌圆顶，展示不同品种的仙人掌，创造出令人着迷的视觉体验。

● **北碧府天空步道** - 沿著桂艾河而建。塔高12米，可以欣赏到河流和山脉的壮丽全景，尤其是看到 Wat Tham Khao Laem 大佛。

● **北碧府J绿色市场**

● **北碧府步行街**



酒店: 北碧府 Royal River Kwai 酒店或同级

## 第3天 北碧府 (早/午/晚餐)

早餐后，今天继续前往北碧府参观以下景点：

● **北碧府JEATH战争博物馆** - 这座小型博物馆展示了照片和插图，讲述那段残酷时期战俘的生活状况。

● **Mallika玛莉卡古村** - 一个古老的村庄，您可以在这里体验泰国传统文化，包括体验穿著传统服装和享用午餐。

● **Wat Tham Suea** - 也被称为虎穴寺。这是一个神圣的地方，以虎爪印、高大的佛像和具有挑战性的楼梯而闻名(包含缆车)。

● **北碧府的慈悲波提延寺(Wat Mettadhamma Pothiyan)**

酒店: 北碧府 Royal River Kwai 酒店或同级



酒店: 曼谷 Pure Eleven Pratunam 酒店或同级

## 第4天 北碧府 - 曼谷 (早/午餐/-)

早餐后退房，驱车返回曼谷(大约三小时车程)，享用午餐后入住酒店：

● **曼谷当地夜市** - Jodd Fair 或 The One Ratchada夜市逛逛。您可以自费在夜市用餐。



酒店: 曼谷 Pure Eleven Pratunam 酒店或同级

## 行程亮点

● **曼谷 & 大城府**  
√ 曼谷当地夜市(JoddFair或OneRatchada)  
√ 大城府邦芭茵皇宫/大城府日本村/大城府玛哈塔寺

● **北碧府**  
√ 北碧府野生动物园-含喂食长颈鹿、观光巴士及表演  
√ CHAN Nature Café 仙人掌咖啡馆  
√ 北碧府天空步道  
√ 北碧府J绿色市场  
√ 北碧府JEATH 战争博物馆  
√ Mallika玛莉卡古村-体验泰国传统文化及泰国传统服饰  
√ 虎穴寺(Wat Tham Suea)  
√ 慈悲波提延寺

● **请参阅行程安排**

## 行程包含

- 行程中所列餐食、接送及门票费用
- 酒店住宿及机票
- 导游全程以英文解说
- 司机和导游小费

## 备注

- 行程如有变动将以当地旅行社最后安排为准，恕不预先告知。
- 如果中文和英文行程有不合之处，请以英文行程为准。
- 配套不包含 - 机场税燃油税，司机/导游小费，旅游签证，个人旅游保险，杂费或个人消费

## 第5天 曼谷 → 新加坡 (早)

早餐后，驱车送往曼谷国际机场 搭乘航班返回家园，留下与贵宾旅途甜蜜的回憶，结束这趟难忘之旅！



酒店: 曼谷 Pure Eleven Pratunam 酒店或同级

Flight Schedule / 航班详情: THAI			
SIN-BKK	TG402 0815 - 0920 HRS	BKK-SIN	TG407 1350 - 1705 HRS
	TG404 1225 - 1345 HRS		TG409 1625 - 1940 HRS
			TG401 1915 - 2230 HRS

Note: \*Flight Timing subject to change with/without prior notice. \*Subject to group size of minimum 10 Pax Adult to confirm departure  
注: 以上航班时刻所显示的时表仅供参考 如有变动恕不另行通知。